Cremona winner Ramaekers takes the lead of the IKR
Belgian Thibaut Ramaekers, runner-up in the FIA Karting European Championship Junior, enjoyed a fine weekend in Cremona (ITA).  He took pole position, confirmed his position in 1st place in the Qualifying Heats and won the Final with the fastest lap in the race. With a lead of over 40 points going into Italy, Oleksandr Bondarev was able to manage the competition with great maturity and was crowned European Champion. 
The FIA's International Karting Ranking (IKR), based on the eight best results, immediately incorporated the Cremona results, and Thibaut Ramaekers climbed to first place in all categories out of the more than 1,100 drivers classified to date. 
"I won the last round of the European Championship and became European vice-champion after scoring maximum points this weekend. Winning two Finals out of four in my first European Championship is something I couldn't have imagined at the start of the season. I'd like to thank my VDK Racing team for the incredible job they've done since the start of the season. I'd also like to congratulate Bondarev on his well-deserved title," said the RACB national team driver. 
Age 13, Thibaut is competing in his fourth international season this year. Trained in X30 Mini from 2019, he moved up to X30 Junior from 2021 before taking his first steps in OK-Junior in 2022. He took part in the 2022 FIA Karting Academy Trophy in the colours of Belgium. His best performances came on the Cremona circuit (4th), before finishing 12th in the Trophy. Thibaut began the European Junior Championship with a resounding victory in Valencia. He went on to finish 4th in Trinec and 18th in Rødby, he concluded with a success in Italy that propelled him to the top of the provisional IKR rankings.
Vainqueur à Cremona, Ramaekers prend la tête de l’IKR
Vice-Champion d’Europe FIA Karting – Junior, le Belge Thibaut Ramaekers a réussi un très beau week-end à Cremona (ITA).  Auteur de la pole position, il a confirmé au 1er rang des manches qualificatives et s’est imposé au terme de la finale avec le meilleur tour en course. Grâce à son avance supérieure à 40 points en arrivant en Italie, Oleksandr Bondarev a pu gérer la compétition en faisant preuve d’une grande maturité at ainsi être couronné Champion d’Europe. 
Le Classement International Karting (IKR) de la FIA basé sur les 8 meilleurs résultats a immédiatement intégré les résultats de Cremona et Thibaut Ramaekers s’est hissé à la première position toutes catégories confondues parmi les plus de 1100 pilotes classés à ce jour. 
« J’ai remporté la dernière épreuve du Championnat d’Europe et je suis devenu vice-champion d’Europe après avoir marqué le maximum de points ce week-end. Gagner deux finales que quatre pour mon premier Championnat d’Europe est quelque chose que je ne pouvais pas imaginer au début de la saison. Je voudrais remercier mon équipe VDK Racing pour l'incroyable travail réalisé depuis le début de la saison. Un grand bravo à Bondarev pour son titre tout à fait mérité ! » déclarait le pilote de l’équipe nationale RACB. 
Âgé de 13 ans, Thibaut dispute cette année sa 4e saison internationale. Formé en X30 Mini dès 2019, il a évolué en X30 Junior à partir de 2021 avant de faire ses premiers pas en OK-Junior en 2022. Il a participé au Trophée Académie FIA Karting 2022 sous les couleurs de la Belgique. Il avait d’ailleurs réussi ses meilleures performances sur le circuit de Cremona (4e) avant de terminer 12e du Trophée. Thibaut a commencé le Championnat d’Europe Junior par une victoire retentissante à Valencia. 4e à Trinec, puis 18e à Rødby, il a conclu par un succès en Italie qui l’a propulsé au premier rang du classement provisoire de l’IKR. 
